
Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2019-01-15 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Kristina Andersson, Hanna Wallsten, Sigrid Rejås, Lena 
Lidström, Gerd Höök, Gösta Tegner, Caroline Jönsson 
 
Frånvarande: Claes Victorin 
 
Formalia: Hanna ordförande och Sigrid sekreterare. Vi hälsar Caroline Jönsson välkommen 
som bjudits in för att bekanta sig med styrelsen och styrelsearbetet. 
 
Föregående protokoll: Föregående protokoll godkändes. 
 
Val och omval till styrelsen- förslag till årsmötet: Förslag till styrelsemedlemmar, 
verksamhetsberättelse och verksamhetsplan diskuterades.  
  
Årsmötet: Sista anmälningsdag är 31 januari, Hanna påminner via "det händer i Järle" Mat 
och dryck diskuterades. Medlemsavgifter föreslås vara densamma. 
 
Ekonomi / Budget: Budgeten diskuterades. Medlemsantalet för 2018 är 5 personer fler än 
föregående år och landade på 228 personer. 
 
Cafeet: Vi saknar vuxna handledare till cafeet. Gerd och Anette ställer upp och bakar. 
Diskussionspunkt efter årsmötet.  
 
Byabladet: Innehållet diskuterades. Manusstopp 25 februari. 
 
Val av ledamot för ledamot i stiftelsen Nora järnvägsmuseum för mandatperioden 
2019-2022: Styrelsen väljer Gösta Tegner. 
 
Övriga frågor: Förra mötet diskuterades ett förslag från Maria Bäckström angående inköp 
av nya lekgrejer till Järlegården. Hanna kallar till gemensam rensning av leksaker och 
därefter tar man frågan vidare och stämmer av intresset. 
Uthyrning Järlegården, för fasta aktiviteter typ yoga och tai chi diskuterades. Två 
förfrågningar har kommit in. 
 
Ervalla Bygdelag har årsmöte 14 feb i Ervalla församlingshem. Järle byalag har Gerd som 
representant, och vi har rätt att ha 5 representanter på årsmötet. Gerd, Gösta och Hanna 
kommer att närvara.  
 
Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 19 februari kl 19.00 i Järlegården. 
 
Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


